

# Styrelsemöte Idrefjällens GK 20220613

Närvarande: Thomas, Bo, Mikael, Cecilia, Elin, Agneta och Lennart

§1. Mötet öppnat av Lennart.

§2. Dagordningen godkänd.

§3. Sekreterare: Cecilia

§4. Går igenom föregående protokoll efter mötet.

§5. Ekonomin: Vi har pengar över i klubbkassan. Prata med Fredrik vad han vill ha för träningar för medlemmar. Agneta och Lennart pratar med Fredrik om detta vid ett tillfälle.

§6. Jubileumsdagen: Elin och Cecilia berättade om vad som händer på banan fredagen. Schema för dagen och grenar på 5-kampen. Hasse Westergård kommer och berättar på kvällen om banan förr i tiden.

§7. Medlems statusen är för närvarande osäker. Lennart har ingen övrig information. Mikael berättar att slope tabellen är fixad. Ontag är kontaktad.

§8. Avtalet ska bytas ut, varför? Bo berättar. Alla har ett intresse att det ska vara bra för alla. Många är delaktiga. Bo, Ingalill och Lennart ska prata om det nya avtalet. I det gamla avtalet stod det att klubben ska ta hand om parkeringen, nu ska hotellet sköta den tex. Vi får mindre åtagande, vi behöver ett avtal med Fredrik och hotellet. Idre Fjäll har också intresse av att alla avtal hänger ihop och går åt samma håll. Tar hjälp av en jurist som ska hjälpa oss med detta. Styrelsen är med på att Ingalill, Bo och Lennart tar hand om avtalen, dom ska lämna synpunkter bara och inte skriva på något. Den dagen vi skriver på så upphör det gamla. Dom tre ska på möte på torsdag 16/6.

§9. Juniorerna: Elin berättar att det va 10-12 st på träningen sist. Noga med att dom blir medlemmar så dom är försäkrade ute på banan. Göra ett avtal med Fredrik lär göras. Inställd träning idag pga att Fredrik är bortrest, men barnen med sina föräldrar är ute och tränar själva på övningsområdet.

§10. Övriga frågor

Lennart, hemsidan: Jan jobbar med att få in alla dokument på hemsidan, samt att kontaktuppgifterna till styrelsemedlemmarna kommer med. Märker man att något är fel så kontaktar man Jan.

Cecilia, protokollet från informationsmötet: Det läggs till handlingarna enligt Lennart.

Cecilia, hur gör vi med årets KM: För få anmälda, flyttar fram det till ett annat datum, återkommer med när.

Ingalill, vem hjälper till och fixa under jubileumsdagen med fika: Ingalill har pratat med Anna om smörgåsar och kaffe.

Cecilia, Pia Åslund (Idreyrans styrelse) fråga om vi ville hjälpa till och städa efter festen på lördagen på idreyran: Vi tackar nej beslutade vi om.

§11. Nästa möte: Jubileumsmöte för Anna, Elin, Ingalill och Cecilia v26. Övriga från styrelsen får också närvara. Nästa styrelsemöte 17/8 kl 18:00. Återkommer med plats.

§12. Mötet avslutat.